
PROTOKÓŁ NR 2/10 
POSIEDZENIA KOMISJI STRATEGII ROZWOJU, PROMOCJI  
I WSPÓŁPRACY Z ZAGRANICĄ SEJMIKU WOJEWÓDZTWA 

ŚWIĘTOKRZYSKIEGO 
W DNIU 29 GRUDNIA 2010 ROKU  

 
 

Obrady Komisji prowadził Tadeusz Kowalczyk – Przewodniczący Komisji Strategii 
Rozwoju, Promocji i Współpracy z Zagranicą.  
 
W posiedzeniu uczestniczyli członkowie komisji oraz zaproszeni goście zgodnie  
z listami obecności (załącznik nr 1 i 2).  
 
Posiedzenie rozpoczęło się o godzinie 9.30. 
 
Porządek posiedzenia: 
1. Zaopiniowanie projektów uchwał na III sesję Sejmiku w sprawach:  

a) wyrażenia zgody na nabycie przez Województwo Świętokrzyskie, w drodze 
darowizny, od Gminy Kielce nieruchomości położonej w Kielcach przy 
ul. Karczówkowskiej, oznaczonej w ewidencji gruntów w obrębie 0015 jako 
działka nr 440/2 o pow. 1,1976 ha., 

b) wyrażenia zgody na nabycie przez Województwo Świętokrzyskie, w drodze 
darowizny, od Gminy Staszów nieruchomości gruntowych położonych w 
Staszowie, przeznaczonych pod budowę drogi wojewódzkiej – obwodnicy 
południowej Staszowa. 

2. Sprawy różne. 
 
Ad. 1a). 
Temat zgodnie z uzasadnieniem do projektu uchwały zreferował Piotr Żołądek – 
Członek Zarządu Województwa Świętokrzyskiego. 
 
Nie było głosów w dyskusji. 
Projekt uchwały został zaopiniowany jednogłośnie pozytywnie. 
 
Ad. 1b). 
Podobnie, jak w poprzednim punkcie temat zgodnie z uzasadnieniem do projektu 
uchwały zreferował Piotr Żołądek – Członek Zarządu Województwa 
Świętokrzyskiego. 
 
Nie było głosów w dyskusji. 
Projekt uchwały został zaopiniowany jednogłośnie pozytywnie. 
 
Ad. 2. 
Sprawy różne. 
 
Lech Janiszewski chciałby otrzymywać protokoły z posiedzeń w wersji 
elektronicznej. W tej sprawie ma się porozumieć z osobą, która je sporządza. 
Ponadto chciałby, żeby Ośrodek Doradztwa Rolniczego w Modliszewicach znalazł 
się w obrębie zainteresowań Komisji. 



Przewodniczący Komisji zasugerował, że nie powinno się wchodzić w kompetencje 
innych Komisji, ale oczywiście, jeśli jest taka wola, można zorganizować posiedzenie 
wspólne, kiedy Komisja Rolnictwa będzie zajmowała się tym tematem. Pomysł ten 
poparł Piotr Żołądek – Członek Zarządu Województwa Świętokrzyskiego. 
 
Na tym posiedzenie zakończono o godz. 9.50. 
 
 
Protokół sporządziła 
Daria Biskup-Kozik 
 

Przewodniczący Komisji  
 
 
   Tadeusz Kowalczyk  

 


